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ZAB.0022.41.2020 

 

Protokół nr 107/20 

z posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku 

w dniu 10 września 2020 r.  
 

Wicestarosta Pan Jan Ambrożewicz o godzinie 13
05 

otworzył posiedzenie Zarządu Powiatu we 

Włocławku, powitał wszystkich zebranych. Starosta stwierdził, że w obradach Zarządu, 

uczestniczy 3 członków Zarządu (nieobecny pan Roman Gołębiewski – Starosta Włocławski 

i pani Agata Wojtkowska), co wobec ustawowego składu Zarządu Powiatu wynoszącego 

5 osób stanowi wymagane quorum. Lista obecności członków Zarządu Powiatu oraz 

zaproszonych osób stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Pan Wicestarosta poprosił o zdjęcie z porządku obrad następujących punktów: 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeznaczenia 

pomieszczeń oraz zasad podziału kosztów ponoszonych przez Powiatowe Centrum 

Pomocy Rodzinie w budynku Starostwa Powiatowego przy ul. Stodólnej 68 we 

Włocławku; 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przeznaczenia 

pomieszczeń oraz zasad podziału kosztów ponoszonych przez Powiatowy Zespół ds. 

Orzekania o Niepełnosprawności w budynku Starostwa Powiatowego przy ul. 

Stodólnej 68 we Włocławku; 

 Uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym miasto Brześć Kujawski 1, w rejonie 

ulic Konarskiego i Traugutta.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” przyjął porządek obrad, ze zmianą 

zaproponowaną przez pana Wicestarostę,  który przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, stwierdzenie quorum oraz 

przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie Protokołu nr 106/20 z dnia 2 września 2020 r.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie w sprawie wyrażenia 

opinii o zaliczeniu dróg położonych na terenie gminy Chodecz do kategorii dróg 

gminnych oraz ustaleniu jej przebiegu. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia standardów 

zimowego utrzymania dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 

w sezonie zimowym 2020/2021. 

5. Przyjęcie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

przez Powiat Włocławski jednostkom samorządu terytorialnego zadań związanych 

z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg 

w sezonie zimowym 2020/2021 (Gm. Baruchowo, Gmina Choceń, Gmina Chodecz, 

Gmina Fabianki, Gmina Miasto Kowal, Gmina Lubanie). 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Rady Powiatu 

we Włocławku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020. 

7. Akceptacja aktualizacji planu rzeczowo – finansowego Powiatowego Zarządu Dróg 

we Włocławku z/s w Jarantowicach na 2020 rok. 
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia opinii dla 

inwestycji „Przebudowa i rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Kazanie, gm. 

Lubraniec”. 

9. Przyjęcie informacji Zarządu Powiatu dotyczącej realizacji Planu zrównoważonego 

rozwoju publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Włocławskiego.  

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 2 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za”, po zapoznaniu przyjął Protokół nr 106/20 

z dnia 2 września 2020 r.  

 

Ad. 3 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że Urząd Miasta 

i Gminy Chodecz przedłożył wniosek o wyrażenie opinii Zarządu Powiatu we Włocławku 

w sprawie zaliczenia dróg położonych  na terenie gminy Chodecz do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia jej przebiegu. Zgodnie z art. 7 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach 

publicznych  niniejsza opinia jest niezbędna do podjęcia przez Radę Miejską w Chodczu  

stosownej uchwały w tej sprawie. 

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” podjął uchwałę nr 298/20 w sprawie 

wyrażenia opinii o zaliczeniu dróg położonych na terenie gminy Chodecz do kategorii dróg 

gminnych oraz ustaleniu jej przebiegu. 

 

Ad. 4 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że ustalone 

i zatwierdzone standardy będą jednoznacznie określały zasady odśnieżania oraz usuwania 

gołoledzi na drogach powiatowych powiatu włocławskiego, w tym ulic leżących w ciągach 

dróg powiatowych na terenie miast. Przyjęcie standardów zimowego utrzymania dróg jest 

niezbędne do ewentualnego przekazania zimowego utrzymania dróg zainteresowanym 

gminom powiatu włocławskiego oraz do przeprowadzenia postępowania o udzielenie 

zamówienia publicznego na zimowe utrzymanie dla pozostałych odcinków dróg. Pan dyrektor 

dodał, że nie zmienia się standardów w porównaniu do roku ubiegłego. 

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” podjął uchwałę nr 299/20 w sprawie przyjęcia 

standardów zimowego utrzymania dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych 

dróg w sezonie zimowym 2020/2021. 

 

Ad. 5 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że podobnie jak 

w roku ubiegłym zwrócono się z pismami do gmin w celu zawarcia porozumień dotyczących 

zimowego utrzymania dróg. W związku z wyrażonym zainteresowaniem samorządów gmin 

przejęciem zadań z zakresu zimowego utrzymania dróg powiatowych przygotowano sześć 

projektów uchwał Rady Powiatu. Samorządy, które chcą przejąć zimowe utrzymanie dróg 
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powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych dróg w sezonie zimowym 2020/2021 to: 

Gmina Baruchowo, Gmina Choceń, Gmina Chodecz, Gmina Fabianki, Gmina Miasto Kowal, 

Gmina Lubanie.  

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Baruchowo 

zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach 

tych dróg w sezonie zimowym 2020/2021.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Choceń zadań 

związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych 

dróg w sezonie zimowym 2020/2021.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Chodecz zadań 

związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych 

dróg w sezonie zimowym 2020/2021.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Fabianki 

zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach 

tych dróg w sezonie zimowym 2020/2021.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Miasto Kowal 

zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach 

tych dróg w sezonie zimowym 2020/2021.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” przyjął projekt uchwały Rady Powiatu 

w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Powiat Włocławski Gminie Lubanie zadań 

związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych oraz ulic leżących w ciągach tych 

dróg w sezonie zimowym 2020/2021.  

Jednocześnie Zarząd upoważnił Wicestarostę do przekazania projektów uchwał 

Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 6 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu. 

Poinformowała członków Zarządu, że w toku wykonywania budżetu zachodzi konieczność 

wprowadzenia zmian w planie wydatków na podstawie wniosku dysponenta środków 

budżetowych. Zmiany w planie wydatków dokonuje się w Dziale 600- Transport i łączność, 

w rozdziale 60014- Drogi publiczne powiatowe, poprzez zmniejszenie w planie wydatków, 

o kwotę 34.500 zł. Zmiany w planie wydatków dokonuje się na podstawie wniosku Dyrektora 

Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach nr GK.300.15.2020 z dnia 

08.09.2020r. Zwiększone środki w paragrafie 4270 pochodzące z oszczędności na poniższych 

zadaniach: „Remont odcinków dróg powiatowych nr 2930C, 2923C, 2924C - ułożenie 

warstwy ścieralnej (opracowanie dokumentacji)” - zmniejszenie o kwotę 9.280 zł, „Remont 

istniejących zjazdów z drogi powiatowej nr 2919 Żydowo- Zgłowiączka- Wiktorowo" - 
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zmniejszenie o kwotę 3.450 zł, „Remont systemów odwodnienia, przepustów, odtwarzanie 

rowów przydrożnych" - zmniejszenie o kwotę 11.770 zł oraz „Usuwanie nieprzewidzianych 

awarii i kolizji" - zmniejszenie o kwotę 10.000 zł, przeznacza się na zadanie remontowe pn. 

"Remont chodnika przy drodze powiatowej nr 2918C Baruchowo- Goreń Duży - Patrowo 

w m. Baruchowo", co umożliwi wyłonienie i podpisanie umowy z wykonawcą. 

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” podjął uchwałę nr 300/20 zmieniającą 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2020.  
 

Ad. 7 

Wprowadzenia do tematu dokonał pan Tadeusz Wiśniewski – dyrektor Powiatowego Zarządu 

Dróg we Włocławku zs. w Jarantowicach. Poinformował członków Zarządu, że działając na 

podstawie Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku 

z/s w Jarantowicach przedkładam do akceptacji aktualizację planu rzeczowo - finansowego 

Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach na 2020 rok według stanu na 

dzień 10.09.2020r. Przedkładana aktualizacja obejmuje zmiany w planie finansowym 

jednostki na 2020r. zawarte we wniosku nr GK.300.15.2020 z dnia 08.09.2020r. 

i wprowadzone na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 10.09.2020r. 

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” zaakceptował aktualizację planu rzeczowo – 

finansowego Powiatowego Zarządu Dróg we Włocławku zs w Jarantowicach na 2020 rok. 

 

Ad. 8 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Magdalena Zacharek – Majewska – inspektor 

w Referacie Administracji Architektoniczno – Budowlanej. Poinformowała członków 

Zarządu, że w dniu 31 sierpnia 2020 r. wpłynęło pismo Burmistrza Lubrańca z dnia 

27 sierpnia 2020 r. do Zarządu Powiatu we Włocławku o wydanie opinii, wymaganej art. 11b 

ust. 1 ustawy z dnia 10 kwietnia 2003r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji 

inwestycji w zakresie dróg publicznych, w odniesieniu do inwestycji „Przebudowa 

i rozbudowa drogi gminnej w miejscowości Kazanie, gm. Lubraniec”. Projektowana droga 

gminna o długości 222,60 mb rozpoczyna się od drogi gminnej Kazanie- Rzadka Wola 

a kończy na drodze powiatowej Nr 2912C Bielawy-Kazanie-Sokołowo. Przejazd posiadający 

jezdnię o szer. 3,3 m wykonany z trylinki pełni rolę dojazdu do zabudowań mieszkalnych 

i boiska sportowego, nie jest jednak wydzieloną drogą. Przebudowa drogi polegać będzie na 

wydzieleniu pasa drogowego z działek 57/1 i 57/2. Zakres prac obejmuje m. in.: poszerzenie 

jezdni do 4,5 m, przebudowę chodnika o szer. 1,2 m i 1,4 m z możliwością najazdu pojazdów 

mechanicznych poprzez wtopiony krawężnik oraz rozbudowę kanalizacji deszczowej 

z włączeniem w drodze powiatowej. Celem uporządkowania terenu osiedla konieczne jest 

wyznaczenie pasa drogowego, dla którego niezbędny jest podział działek 57/1 i 57/2 

w obrębie ew. Kazanie. W związku z powyższym, zgodnie z art. 11b ust. 1 ustawy z dnia 10 

kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie 

dróg publicznych, Zarząd Powiatu opiniuje pozytywnie realizację przedmiotowej inwestycji 

drogowej. 

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” podjął uchwałę nr 301/20 w sprawie 

wyrażenia opinii dla inwestycji „Przebudowa i rozbudowa drogi gminnej w miejscowości 

Kazanie, gm. Lubraniec”. 

 

Ad. 9 

Wprowadzenia do tematu dokonała pani Krystyna Ewa Sikorska – naczelnik Wydziału 

Komunikacji. Poinformowała członków Zarządu, że w nawiązaniu do uchwały nr XII/114/19 

Rady Powiatu we Włocławku z dnia 19 grudnia 32019 r. w sprawie planu pracy Komisji 

Infrastruktury i Rozwoju na rok 2020 przygotowana została informacja dotycząca realizacji 

Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu 

Włocławskiego. W chwili obecnej Powiat Włocławski jest organizatorem publicznego 

transportu zbiorowego a przewozy odbywają się na podstawie zawartej umowy z Wojewodą 

Kujawsko – Pomorskim z dnia 30 grudnia 2019 r.  w ramach Fundusz rozwoju przewozów 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. Plan zrównoważonego rozwoju 

publicznego transportu zbiorowego dla Powiatu Włocławskiego uchwalony w dniu 

29 września 2015 r. Uchwałą nr IX/93/15 Rady Powiatu we Włocławku nie ujmował 

w swoim zakresie linii komunikacyjnych Chodecz - Boniewo - Lubraniec - Izbica Kujawska; 

Chodecz - Lubień Kujawski- Baruchowo- Kowal oraz Baruchowo - Kowal- Lubień Kujawski 

- Chodecz. Utworzenie powyższych linii komunikacyjnych miało na celu zaspokojenie 

lokalnych potrzeb przewozowych. Szczególną troską objęto uczniów uczęszczających 

do szkół ponadpodstawowych znajdujących się na terenie Powiatu Włocławskiego, jak 

również seniorów powyżej 65 roku życia, którym zapewniono darmowy przejazd 

powyższymi liniami. Linie w/w funkcjonują od 1 marca 2020 roku. Trasy przejazdu dla 

poszczególnych linii określają rozkłady jazdy tych linii. Dopłata do jednego wozokilometra 

wynosi nie więcej niż 3 zł, jednocześnie organizator (samorząd terytorialny) jest zobowiązany 

dopłacić do kwoty deficytu danego przewozu nie mniej niż 10 proc. środków własnych. 

Obecnie funkcjonuje 38 linii autobusowych na terenie Powiatu Włocławskiego. Wykaz linii 

został podany w załączniku do informacji. W najbliższym czasie trzeba będzie się pochylić 

nad planem transportowym, który trzeba zaktualizować albo stworzyć nowy. 

Wicestarosta przeprowadził procedurę głosowania. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie 3 głosami „Za” przyjął informację Zarządu Powiatu 

dotyczącą realizacji Planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego na 

terenie Powiatu Włocławskiego. Jednocześnie Zarząd upoważnił Wicestarostę do 

przekazania informacji Przewodniczącemu Rady.  

 

Ad. 10 Sprawy różne  

 

Nie było spraw omawianych w tym punkcie porządku obrad. 

 

Ad. 13 

Wicestarosta, po wyczerpaniu porządku obrad, o godzinie 13
25

 dokonał zamknięcia 

posiedzenia Zarządu Powiatu we Włocławku, dziękując wszystkim za przybycie.  

                                                                                                                        

             

                                                       Podpisy Członków Zarządu Powiatu 

 

                                                               Roman Gołębiewski       .............................................. 
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                                                               Jan Ambrożewicz          ..……………………………. 

 

                                                               Agata Wojtkowska         ....………………………….. 

 

                                                               Jacek Jabłoński             ..……………………………. 

 

                                                               Grzegorz Śledziński      .……………………………..     

 

 

Protokół sporządziła:  

Elżbieta Insadowska 

 

  

 


